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En quant a ffútbal, l'equip da 33 Regional segueix la seva trajectò

ria, i si segueix aquesta línia hom d'estar tranquils, doncs hi ha 
equip suficientment capacitat per retornar a la 23 Regional.

Oel futbol javenil, podem dir quo en 3aume Cuadras treballa do va
lent, i que sambla qua de mica en mica es van millorant els jovenils 
hi1ariencs.Van bastant ben classificats en la Categoria Provincial 
de Oovenils Grup 22.
Els infantils també segueixen el seu treball setmana darrera setra>- 

na, i tíe mica en mica, gràcies als treballs de l'entrenador 3oan Co- 
llell aquests nois és van fent jugadors.

Oel futbol aàví hem de dir que estant lluitant per el primer lloc 
i que tant en Ramon Valls com on 3oan Cuadras els propnren i els ani
men al màxim, ajudant-los al màxim a iniciar la seva carrera futbolís
tica.

I passant a un altre esport, dirsm que el líloto-Cross Sant Hilari 
cada vegada agafa més importancia.Podem dir que el "lïïoto-Club" va os- 
tar creat per els volts del mes de març del 1979.Varen ser uns 15 jo
ves hilariencs aficionats a aquests esport els que varen fer possiüe 
la creació dsl fioto-Club.lïlés endavant s'han anat afegint nous socis, 
i cada un d'alls paga una cuota mensual a fi do fer front a les des
peses qu° ois hi vnn sortint. 1

t'any 1979 va fer-se un "Trial-Indor"al Pub El Qolet, qua va anar 
molt b é .L'inscripció estava oborta a tota sorta de motoristes tant 
hila.riencs com forasters.

Després és varen fer 4 Pujades Cronometrades T.T. quo van estar 
molt emocionants i els participants varen estar a bon nivell.

Els Socis del flloto-Club ens han dit que intenten trobar un lloc 
adequat per fer un "Circuit", i fan moltes gestions si bé els hi sem
bla difícil trobar-lo.Diuen que així s'evitaria quo molta gen miri 
amb mals ulls aquest esport si els motoristes passen per propietats 
privades o per els voltants del poble.Els hi desitgem que trobin ei 
Circuit en bé d'aquest esport.

3a passant al Ping-pong, podem dir que és continuon jugant partidos 
a la Cooperativa, i que cada gegadea s'agafa un nivell superior.

En quant al tenis també és juga alguna partida, però ara en aquest 
temps Is pràcticament impossible jugar-hi doncs el fred ho impedeix. 
De'totes maneres a Sant Hilari podem confirmar hi ha un bon nivell 
amb aquest esport.

També és continua jugant a la Petanca, que cada vegada compta amb 
més participants.

Del grup de muntanyisme que fa molt poc que està format podem dir 
que gairebé s'han fet 3 o4 sortides.Tothom que es vulgui fer soci 
del grup Is pot dirigir a nén 3osep Roura o a n'en Françesc Ramon. 
Actualment hi ha una vintena de Socis dintre d'aquest grup de munta-, 
nyiàme.
Esperem vagin millorant tots els esports hilariencs.
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